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Siedemnasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 25 lutego 2016 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XVII/ 2016 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

25 lutego 2016 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 06

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 

 
co stanowi – 86,66% 

 

Obrady XVII sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitała wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika Kierowników i 

dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 13 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/.  

Na prośbę Pani Reginy Brzezińskiej- dyrektor Biblioteki przekazuję głos. 

 

Dyrektor Biblioteki pani Regina Brzezińska- podziękowała w imieniu dzieci z formacji 

Diabliki za wsparcie finansowe na zakup strojów. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych 

z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 
 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wnoszę o poszerzenie porządku obrad o uchwałę 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 

2014-2022 
 

Przewodnicząca obrad- kto z państwa jest za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad? 

 

- za- 13- głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że Rada wprowadziła uchwałę do porządku obrad. Czy są 

inne wnioski? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- porządek obrad: 

 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1.w sprawie określenia kryteriów i przyznania każdemu z kryterium określonej liczby punktów oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej 

szkoły podstawowej lub publicznego gimnazjum w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznych szkół 

podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Trzcińsko-Zdrój (druk nr XVII/123/2016); 

2. w sprawie  przedłużenia obowiązywania dotychczasowej  taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę określonej przez 

Wodociągi Zachodniopomorskie Sp. zo.o. w Goleniowie. (druk nr XVII/124/2016); 

3. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania (druk nr 

XVII/125/2016); 

4. w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie z wnioskiem do Wojewody Zachodniopomorskiego o nieodpłatne 

przekazanie mienia Skarbu Państwa na rzecz Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XVII/126/2016); 

5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr XVII/127/2016); 

6. w sprawie sprzedaży niezabudowanej działki nr 1/9, położonej w obrębie nr 4,  

m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XVII/128/2016); 

7. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach oznaczonych następującymi 

numerami ewidencyjnymi: 207, 160, 195/1, 28/4, 201, 27, 156, 165/3 położonych w obrębie 2 m. Trzcińsko-Zdrój, 14, 

16, 130, 220/1 położonych w obrębie 4 m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XVII/129/2016); 

8. sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2016 oraz zmian w uchwale budżetowej na 

2016r. (druk nr XVII/130/2016); 

9. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-2023. (druk nr 

XVII/131 /2016). 

10. w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-

2022(druk nr XVII/132 /2016). 

 VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji.                                                                                            

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, czy 

ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  
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Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z poprzedniej 

sesji bez odczytywania. 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił zastępcą burmistrza pan Emilian Osetek– informacja stanowi załącznik nr 

4 do niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. W 19 stycznia brałam udział w spotkaniu 

noworocznym w Góralicach. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 
 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad - Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

Interpelacje złożył pan Cornelis Vreeswijk- interpelacja dotyczyła stanu wodociągów w 

miejscowości Gogolicach i ujęcia wody. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  sprawa jest nam znana wiemy że w Gorlicach znajduje 

się studnia nr 2 z której można czerpać wodę. Chodzi tu o koszt. Myślę, że na kolejną komisje 

zaproponujemy jakieś rozwiązanie, tu chodzi o koszt 100 tys. do 120 tys. zł.  

 

Radny pan  Robert Kowalski- w imieniu sołtysów z terenu Gminy Trzcińsko-Zdrój wnioskuję by 

zająć się problemem utrzymania zieleni na terenach wiejskich my musimy sami to robić dzięki 

funduszowi sołeckiemu. Proszę by przygotować jakaś uchwałę by zakład komunalny mógł nam 

pomagać, my chętnie przekażemy środki na utrzymanie terenów zielonych w ramach posiadanych 

z funduszu sołeckiego. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  sprawa jest znana to było omawiane na spotkaniu z 

sołtysami w styczniu i mówiłem, że zakład komunalny może kosić, ale sołectwa ponoszą koszty. 

Jeśli chodzi o zrzucenie dodatkowych praca na zakład komunalny czy firmę która zajmuje się 

utrzymaniem terenów zielonych to nie wchodzi w grę bo to podnosi koszty utrzymania zieleni. 

Dlatego zarządzenie takie to tylko, że jeśli któreś sołectw będzie chciało skorzystać z zakładu 

komunalnego to będzie to za odpłatnością z funduszu sołeckiego na tereny zielone. 
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Radny pan Robert Kowalski- no tak jest to kwestia odpłatności, jaka ona będzie. Bo pan 

Burmistrz wie jakimi środkami dysponują sołectwa i są to najczęściej środki na materiały 

eksploatacyjne i paliwo. A sezon koszenia trawy jest dość długi. 

 

Zastępca burmistrza pan Emilian Osetek- oczywiście, że wiemy bo musieliśmy zredukować 

zakres rzeczowy prac przy rozmowach z panem Skibą. Nie mogą być to stawki olbrzymie a 

zrobione pod kontem możliwości sołectw. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- zgłaszając wniosek to myślałem o zakładzie komunalnym my w 

sołectwach mamy sprzęt i nie musi zakład komunalny używać samochodów do przewożenia 

sprzętu do koszenia. Na sołectwach mamy pracowników, nie jesteśmy w stanie ich dopilnować 

dlatego mogliby być pod nadzorem zakładu komunalnego.  

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  taki właśnie jest plan. 

 

Radny pan Cornelis Vreeswijk- jest dużo zezwoleń na wycięcie drzew, czy daje gmina obowiązek 

sadzenia nowych drzew. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  tak teraz jest obowiązek, wcześniej przed zmianą 

ustawy było to dobrowolne, a teraz już obowiązek posadzenia drzewa. 

 

Przewodnicząca obrad - Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?  

 

Nie zgłoszono. 
 

Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów i przyznania 

każdemu z kryterium określonej liczby punktów oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem publicznej szkoły podstawowej lub publicznego gimnazjum w 

postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej publicznych szkół 

podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Trzcińsko-Zdrój 

(druk nr XVII/123/2016);  

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- Po pewnych poprawkach uchwała 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/123/2016 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.2 Podjęcie uchwały w sprawie  przedłużenia obowiązywania 

dotychczasowej  taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę określonej przez 

Wodociągi Zachodniopomorskie Sp. zo.o. w Goleniowie. (druk nr 

XVII/124/2016); 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/124/2016 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.3 Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania (druk nr 

XVII/125/2016); 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- komisja miała bardzo dużo 

wątpliwości i wstrzymaliśmy się od głosu. Pani kierownik miała  przedstawić analizę wyliczenia 

stawki. 

 

Kierownik OPS pani Józefa Warężak- przedstawiła analizę kosztów za jedną godzinę pracy 

opiekunek.   

 

Przewodnicząca obrad- dlaczego 2014 rok a nie 2015. 

 

Kierownik OPS pani Józefa Warężak-  przygotowaliśmy to w październiku/listopadzie. 

Przewodnicząca obrad- dlaczego wówczas nie podjęliśmy uchwały, przecież koszty mogły się 

zmniejszyć lub zwiększyć. 

 

Kierownik OPS pani Józefa Warężak-  nie ma tu większych wahań, nie było podwyżek. 
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Przewodnicząca obrad- i tak samo było w 2012r. czyli nic się nie zmienia. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  koszty są dość wysokie, były do tej porty 3 uchwały w 

98 było to 9.95 zł za godzinę, w roku 2010 było 20 zł za godzinę w 2012- 25 zł za godzinę. 

 

Przewodnicząca obrad-  uważam, że dane powinny być brane z całego roku i za 2015 rok. Jak 

byśmy zliczyli wszystkie świadczenia. 

 

Kierownik OPS pani Józefa Warężak-  myślę, że nie bo nie było ani podwyżek, nic się nie 

zmieniło. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  czy jakiś problem stanowi dla Pani przeliczenie tego za 2015 rok 

i przeliczenie przez cały rok? 

 

Kierownik OPS pani Józefa Warężak-  nie, przedłożę to. 

 

Przewodnicząca obrad- możemy tą uchwałę dzisiaj przyjąć, bo zawsze można to zmienić. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  na kolejną komisje będą wyliczenia. 

 

Przewodnicząca obrad- czy są  jeszcze pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/125/2016 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie z 

wnioskiem do Wojewody Zachodniopomorskiego o nieodpłatne przekazanie 

mienia Skarbu Państwa na rzecz Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XVII/126/2016); 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/126/2016 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr XVII/127/2016); 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/127/2016 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.6. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej działki 

nr 1/9, położonej w obrębie nr 4, m. Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XVII/128/2016); 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XVII/128/2016 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na działkach oznaczonych następującymi numerami 

ewidencyjnymi: 207, 160, 195/1, 28/4, 201, 27, 156, 165/3 położonych w obrębie 2 

m. Trzcińsko-Zdrój, 14, 16, 130, 220/1 położonych w obrębie 4 m. Trzcińsko-

Zdrój. (druk nr XVII/129/2016); 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/129/2016 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2016 oraz zmian w uchwale budżetowej na 2016 rok. 

(druk nr XVII/130/2016);  

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Skarbnik Gminy- pan Ryszard Makuchowski- dokonaliśmy zmiany w załączniku, bo dopisaliśmy 

na wymianę okien w budynku przychodni. Jest to 30 tys. zł i trzymamy to do IV kwartału, 

wówczas zadecydujemy czy to na remont czy na wkład własny. 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XVII/130/2016 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-2023. (druk nr 

XVII/131 /2016). 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/131/2016 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V.10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2022(druk nr 

XVII/132 /2016). 

 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji 

i została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 13- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVII/132/2016 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodnicząca obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji 

część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani 

odpowiedziami, czy jeszcze, są jakieś zapytania?  

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu. VII.  Wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodnicząca obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan  Antoni Śliwiński-  na jakim etapie jest opracowywanie statutów sołectw. 

 

Radny pan Robert Kowalski- mamy już pewne sprawy omówione tylko teraz pracuje pani 

mecenas ze skarbnikiem z tego co wiem, to byliśmy umówieni na poprzedni piątek a w kolejny się 

spotkamy. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- chciałem zgłosić wniosek formalny by powstał przejazd z ul. 

Wiosennej na ul. Mickiewicza. Dostałem odpowiedź, że nie ma takiej możliwości by to połączyć 

bo są to działki prywatne. Również przejście przez działkę jest to planowane do sprzedaży. Przed 

podziałem droga była. Droga został podzielona na domiary do działek sprzedawanych droga 57/1 

została podzielona. Była droga do ul. Cmentarnej i została rozprzedana ul. Wiosenna jest ulica 

ślepą i nie ma przejazdu. Jeśli są pytania to proszę.  

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek- działka 188 jest przeznaczona do sprzedaży. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  z tego wynika, że jak się sprzeda ta działkę to nie będzie 

możliwości połączenia. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-nie bo 309 to działki prywatne. 

 

Radny pan  Zdzisław Iwanicki-  to tylko zostaje wydzielenie z tej naszej Gminy bo ul. Wiosenna 

jest ulicą ślepą, a szkoda. Teraz to jest tylko koszt podziału. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  w chwili obecnej jest ogłoszony przetarg na tą działkę.  

 

Przewodnicząca obrad- kto jest za wniosek formalnym jaki zgłosił radny pan  Janusz Pieróg? 

 

- za- 11- osób 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodnicząca obrad-  stwierdzam, że wniosek formalny radnego Pieroga w sprawie 

przebudowy ul. Wiosennej został przyjęty. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  podjęliśmy uchwałę w sprawie przejęcia torowiska od PKP. Co 

dalej na jakim jesteśmy etapie. 
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Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-   jesteśmy blisko, czekamy na decyzje firmy EON która 

ma budować wiatraki. Ale tu jest kwestia, kiedy to się rozstrzygnie. Chcemy by firma od 

wiatraków to przejęła i zabezpieczyła tą wieżę. Jednocześnie mówiłem o tym, że odwróciła nam 

się koncepcja budowy tras rowerowych, dzięki temu, że będą budowane ścieżki wojewódzkie 

Myśla- Tywa i ścieżka Pojeziorna. Będę rozmawiał żeby w tej wieży zrobić MOR czyli miejsce 

obsługi rowerów. Będą wówczas pieniądze na remont wieży. Chodzi o przejecie torów, ale jest 

wieża, z którą nie będziemy mogli nic zrobić. EON chce nam zapłacić czynsz dzierżawny za 

kilkanaście miesięcy z góry. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  wieża przysparza nam trochę kłopotów proszę o zabezpieczenie 

tej wieży. Planowanie budowy tras po torowisku. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek- przecięcie tych tras jest następujące, Trasa Pojezierna 

idzie od Siekierek przez Cedynię, Moryń Godków Rosnówko, Trzcińsko-Zdrój, Stołeczna, 

Piaseczno. A Trasa Myśla Tywa Zalew idzie od Gryfina Swobnica Banie Strzeszów Trzcińsko-

Zdrój, Stołeczna Piaseczno Chłopowo. Tą częścią o której wszyscy myśleliśmy to Marszałek nie 

ujął. Będziemy budować bo jest to ścieżka priorytetowa i nasz wkład własny to 7,5%. To będzie to 

od Rosnówka do Trzcińska- Zdroju. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- mowę mi odjęło, bo jest to miejsce o wysokim natężeniu ruchu i 

poprawa bezpieczeństwa powinna być priorytetem. 

 

Zastępca burmistrza pan Emilian Osetek- to nie znaczy, że ścieżka Czyste –Trzcińsko-Zdrój 

odłożymy. Bo jeśli wybudujemy odcinek Trzcińsko-Rosnówko to nie będzie od razu na budowę 

Czyste-Trzcińsko. A Rosnówko-Trzcińsko to wkład własny 7,5% a Czyste Góralce 15%. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-15% to też nie duże pieniądze a możliwości rozwoju turystycznego 

bardzo duże. Bo wielu turystów mogło by zwiedzić nasze piękne miasteczko. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  mówimy tu o ścieżkach z Marszałkiem bo konkursy są 

i warunki dla gminy bardzo korzystne. W roku ubiegłym zaczęła się inwentaryzacja tras i 

wytyczono 12 głównych tras. Z tych 12 wytyczono 4 priorytetowe, a Trzcińsko-Zdrój jest na 

przecięciu dwóch Priorytetowych jedna to jest Pojeziorna i jest ona od Siekierek przez Cedynię, 

Godków, Rosnówek i 4 kilometry do Trzcińska i dalej do Stołecznej droga asfaltową i Piaseczna a 

my jedziemy w prawo do Chłopowa w kolejności dalszej to Narost, Myślibórz, Barlinek, Pełczyce 

– Choszczno i do Ińska, przez Pojezierze Drawskie do Białego Boru. Druga trasa to Myśla-Tywa-

Zalew. Jest tu Kostrzyn, Dębno, lasem do Wesołej, Stołeczna, Trzcińsko-Zdrój Strzeszów droga 

336, Gmina Chojna i Gmina Banie i dalej jest nieczynny nasyp kolejowy od Gryfina do Bożymia 

Trzecia jest nadmorska i czwarta to Bałtyk-Wałcz one będą robione na razie nie w całości. 

 

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu. VIII.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 15
58

– Przewodnicząca obrad zamknęła XVII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           


